

Copy

We, Johann Nivard Sutori of Ortenheim, Doctor of Law, Knight of the Golden Spur, Count of the Holy Lateran Palace of His Imperial, Royal Majesty, as well as Majesty of Hungary and Bohemia, Count Palatine, profess with this public letter and announce to all hereafter that the above-mentioned Esteemed Imperial Royal Majesty, His Most Serene Highness, the most powerful and invincible Prince and Lord Leopold I, Roman Emperor, by virtue of whose signature on the 24th of August, the year sixteen hundred and seventy eight and the issued diplomacy of Roman imperial, royal and archducal authority, I was most graciously appointed as and elevated to the position of an Imperial Court Palatine and court count...

Abschrift

Wir Johann Nivard Sutori von Ortenheim beeder Rechten Doktor Ritter des goldenen Sporns, Graf des heiligen Lateranensischen Palasts der Kayserl., Königl., auch zu Hungarn und Bohaims königliches Majestät Comes Palatinus bekennen mit diesem öffentlichen Brief und thun kund jedermänigliches demnach ob höchstgedacht Ihro Kayserlich Königlich Majestaet etc. etc. alles durchlauchtigste großmächtigste und unüberwindlichste Furst und Herr Leopold der I Römische Kayser vermig eines unter dero Signatur dero 24ten Augt. des verwichen sechszehnhundert achtundsiebenzigsten Jahres ausgefertigen Diplomatis aus Römisch Kayserl. Königl. und Erzherzogliche Machtvollkommenheit mich zu einen kaiserlichen Pfalz und Hofgraf allergnädigst gewürdigt...